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Voorwoord. 
Voorzitter, aanwezigen en kijkers via de livestream. Verleden jaar hebben wij tijdens de 
begrotingsvergadering van 12-11-2024 de ambtenaren bedankt met een lekker stuk Limburgse 
vlaai, voor het vele en goede werk dat zij voor onze gemeente hadden verricht. Wederom 
willen wij de ambtenaren danken voor het beantwoorden van het groot aantal (technische) 
vragen welke ook dit jaar weer werden gesteld. Wij hopen dan ook dat een van de andere 
fracties de handschoen heeft/wil oppakken en vandaag op vlaai zal trakteren. De VSP is zeer 
verheugd met de financiële situatie van de gemeente.  
Gelukkig heeft onze gemeente een financieel gezonde basis. Wij vragen het college om het 
komend jaar meer naar de mogelijkheden te kijken en niet naar de onmogelijkheden. Dus ook 
het geld uitgeven waar het voor dient. Het wordt daarom ook tijd dat de vele plannen zullen 
worden uitgevoerd. Graag reactie? 
 
 
Programma Veiligheid, Toezicht en Handhaving. 
De fractie van de VSP maakt zich ernstige zorgen over handhaving in Valkenburg a/d Geul. 
Nu het parkeerbeleid wordt geïmplanteerd is het van belang dat er ook duidelijk gehandhaafd 
wordt. De VSP vraagt dan ook dat zo snel mogelijk een handhavingsbeleid plan waar o.a. 
concreet is terug te vinden de uren en taken welke door de Boa’s wordt gecontroleerd in de 
gebieden waar parkeerzones gelden. De uren voor ondermijning etc. De VSP is dan ook van 
mening dat op korte termijn wederom twee Boa’s dagelijks ingezet worden voor controle en 
handhaving van het parkeerbeleid. Eventueel willen wij dat met een motie afdwingen.  
Graag reactie van het college? Ook vragen wij om duidelijk inzichtelijk te maken 
hoeveel uren handhaving moet worden ingezet bij grote evenementen denk aan Amstel 
Gold Race en Kerststad Valkenburg en Auw Wieverbal?  
 
Waterveiligheid. 
De VSP is van mening dat er meer gecommuniceerd moet worden met de bewoners en 
ondernemers betreffende de maatregelen en studies omtrent waterveiligheid. De gemeente zou 
hier het voortouw in moeten nemen richting de eigen inwoners. Graag reactie? 
 
Cameratoezicht. 
De VSP blijft voorstander voor het plaatsen van camera’s bij de diverse milieustations. 
Wanneer gaat het college hier eindelijk werk van maken? 
 
Programma Economie en Toerisme. 
Nu we eindelijk de visie vrijetijdseconomie hebben goedgekeurd hopen we dat nu in de 
oktober vergadering het evenementenbeleid zal worden behandeld/vastgesteld. Als VSP 
vragen wij een goede balans tussen de lusten en lasten voor onze inwoners. Ook het 
subsidiebeleid voor evenementen en Visit Zuid Limburg willen we graag deze raadsperiode 
nog opnieuw tegen het licht houden. College bent u het met ons eens dat alle evenementen 
welke subsidie ontvangen bij een evaluatie een financiële verantwoording moeten 
afleggen? 
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Kerststad Valkenburg. 
Wij hebben reeds enkele malen gevraagd om de ingang van de kerstmarkt in de gemeentegrot 
te verplaatsen naar de Plenkertstraat. Ook denken wij dat het mogelijk moet zijn om de ingang 
van de kerstmarkt in de Fluwelengrot te verplaatsen naar de Dwingel en gebruik te maken van 
de ingang aldaar. Is het college bereid dit te onderzoeken en eventueel in samenspraak 
met de organisatie van de Fluwelengrot te bespreken. Dit zou behoorlijk wat 
veiligheidsproblemen oplossen. En daardoor ook kostenbesparend kunnen werken.  
Tevens blijft de parkeergarage aan de Daelhemerweg dan via twee kanten bereikbaar wat een 
hoop omrijden scheelt en dus ook goed is voor het milieu. 
 
Gezien de hoge veiligheidskosten aangaande de kerstparade vragen wij ons af of we wel 
moeten vasthouden aan een kerstparade op de zaterdagavond. Ook is het zinvol om eens te 
bekijken of de route van de kerstparade welke men op dit moment gebruikt wel de juiste is. 
Is er in verband met de veiligheid van bezoekers en deelnemers geen beter afgebakende route 
te creëren alwaar men eventueel ook een kleine bijdrage van de bezoekers zou kunnen vragen.  
Let wel we willen graag de kerstparade behouden echter we zijn zeer bezorgd dat dit door 
kostenstijging en veiligheidseisen dadelijk niet meer mogelijk is. Graag reactie van het 
college?  
 
Wij hebben de gang van zaken omtrent Santa’s Village betreurd Nog erger we moeten uit de 
krant vernemen dat de gunning voor 2025 bij de bestaande exploitant blijft en voor de 
komende drie jaren een aanbesteding zal plaatsvinden. Wij willen ook vragen of niet de 
procedure zoals die geld in Maastricht te weten 5+1 jaar kan worden overgenomen?        
De VSP spreekt dan ook de hoop uit dat in de toekomst voor 1 januari de nieuwe 
aanbesteding bekend zal zijn.   
 
Wielerstad Valkenburg. 
De VSP is blij met een evenement als de Amstel Goldrace. Dit evenement is op een 
kwalitatief goede wijze georganiseerd. Er blijven natuurlijk altijd verbeteringen welkom. 
Echter wij zijn van mening dat we niet zomaar elke wielerwedstrijd moeten binnenhalen.  
 
Zeker amateurwedstrijden geven voor onze inwoners meer lasten dan lusten. We vragen het 
college dan ook zeer kritisch te blijven en een evenement als Marly Grav alleen nog maar 
toestemming te geven als het op een professionele wijze zal worden georganiseerd. De wijze 
van 2025 willen wij absoluut niet meer meemaken. Ook maken wij ons zorgen over het aantal 
illegale fietstochten welke in het Heuvelland worden gehouden. Deze verpesten veel voor 
goedwillende organisaties. Wij zijn van mening dat de communicatie omtrent deze 
wielertochten richting onze inwoners verbetert kan worden. Graag reactie? 
 
Programma Verkeer, Volkshuisvesting en ruimtelijke Ordening. 
Verleden jaar zijn we gestart met het stoeptegelfonds kunt u ons aangeven hoe hier gebruik 
van wordt gemaakt. Gaarne reactie? 
 
Tijdens drukke dagen missen wij extra parkeerplaatsen. Wanneer gaat de aanbesteding 
plaatsvinden voor de parkeerplaats Nieuweweg? 
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Gezien het groot aantal ouderen in de gemeente vragen wij het college om actief werk te 
maken om voorwaarden te scheppen voor het realiseren van kangoeroe-woningen in onze 
gemeente. Gaarne reactie. 
 
Bij nieuwe herinrichtingsplannen vragen wij het college om duidelijk rekening te houden met 
het programma ongehinderd. Hierbij verwijs ik naar onze eerdere vragen nabij de 
Koningskroon in Broekhem. Deze zouden mede met de wethouder ongehinderd worden 
besproken. Gaarne stand van zaken?  
 
De VSP maakt zich ernstige zorgen over het groot aantal arbeidsmigranten welke in 
Valkenburg a/d Geul nu al wonen en nog steeds bijkomen. Hoe kijkt het college ernaar 
en wat denkt men hieraan te doen? 
 
Programma Sport, Cultuur en Recreatie. 
De VSP hoopt dat de problemen met de Tennisclub Houthem en het tennisveld in Berg en 
Terblijt nog dit jaar worden opgelost. Dit dossier loopt om de een of andere reden te lang. Wij 
vrezen langzaamaan of de vereniging dit zal overleven. Graag de stand van zaken?  
Ook betreuren wij het dat er voor SV Geuldal nog steeds niet bekend is wanneer het 
kunstgrasveld wordt aangelegd. Gaarne reactie? 
 
Door alle partijen, dus ook gesteund door de VSP, zal vandaag een amendement worden 
ingediend omtrent herdenken en vieren in onze gemeente. 
 
Programma Onderwijs. 
Wij blijven voorstander van een gemêleerd onderwijsaanbod echter niet ten koste van alles. 
 
Nu Mosaqua voorlopig is gered dienen we er wel rekening mee te houden dat ook in de 
toekomst minimaal een instructiebad voor de Heuvelland gemeenten instant gehouden blijft. 
En dat mag wat ons betreft zeker ook in Valkenburg a/d Geul gerealiseerd worden. 
  
Programma Sociaal Domein. 
Valkenburg a/d Geul dient meer rekening te houden met het feit dat we een vergrijsde 
gemeente zijn. Er wordt daarom veel ingezet door het bevorderen en stimuleren van de 
huiskamer, soepcafé, bewegingsmakelaar etc. De VSP is voorstander van het instellen van een 
speciaal telefoonnummer voor ouderen waar ze terecht kunnen met specifieke vragen waarbij 
geholpen of informatie verstrekt kan worden. Graag reactie? 
 
Naar aanleiding van een sessie afgelopen dinsdag omtrent verhoging inkomensgrenzen 
minimaregelingen. Zijn wij verheugd dat verder onderzocht gaat worden dat wij naast het 
jeugdfonds ook gaan bekijken of het volwassenenfonds in onze mooie gemeente Valkenburg 
aan de Geul ingevoerd kan worden. 
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Odensehuis. 
Wij juichen de komt van een Odensehuis voor beginnende dementerende, hun mantelzorgers 
en de vrijwilligers in Valkenburg a/d Geul toe. Dit wordt dan het eerste Odensehuis in 
Limburg. Graag stand van zaken? 
 
Wanneer kunnen wij het toegezegde raadsvoorstel van Ongehinderd verwachten? 
 
Graag de laatste stand van zaken wijkaanpak Broekhem – Noord? 
 
 
Financieel technische onderwerpen. 
 
Bij de accountantscontrole is voor een bedrag van €886.000 niet juist aanbesteed. 
Aangezien dit probleem zich al enkele jaren voordoet vragen wij het college met klem 
om ervoor te zorgen dat dit nu in 2025 aanzienlijk minder zal zijn en we deze melding in 
2026 niet meer ontvangen. Hoe denkt het college dit aan te pakken? 
 
Namens de raadsfractie van de VSP, 
 
Chretién Jamin                           Lloyd Wagemans                                  Gertie Silverentand 


